
Oponentský posudek k bakalářské práci

Le Nhat Duc Anh: Vietnamská gastronomie v Obchodním centru Sapa 

Vzhledem ke vzrůstající oblibě vietnamské kuchyně a narůstajícímu počtu vietnamských 
bister a restauračních zařízení v posledních deseti letech je téma bakalářské práce 
aktuální. Obchodní centrum Sapa se otevřelo veřejnosti a umožnilo tak široké veřejnosti 
podniknout do prostoru, který bývá označován jako město ve městě.

Autor práci dělí do dvou částí. V teoretické části se zabývá gastronomií z různých 
perspektiv, regionálními specifiky vietnamské kuchyně a prostoru Sapy a ve druhé, 
praktické části se věnuje vlastnímu výzkumu. Klade si dvě hlavní otázky: „Do jaké míry se 
vietnamská gastronomie v Sapě adaptovala na české prostředí?“ a „Jak český strávník 
vnímá tamní vietnamskou gastronomii?“.

Z metodologického hlediska si autor jasně a přesně vymezil řešený problém a navrhl 
srozumitelný postup při řešení. Vzhledem k limitům bakalářské práce není možné počet 
komunikačních partnerů autorovi vytýkat, nicméně si myslím, že by bylo zajímavé oslovit 
jak větší počet pracovníků ve vietnamských zařízeních na Sapě, tak vietnamských hostů. 
Je otázkou, zda-li je nízký počet komunikačních partnerů v každé skupině (4) 
reprezentativní.

Autor primárně pracoval s prameny v angličtině a s minimem literatury ve vietnamštině, 
což je však vhledem k tématu práce pochopitelné.

Text je na velmi dobré stylistické úrovni, bez větších nejasností a chyb. Po formální 
stránce k práci nemám žádné výhrady.

Praktická část je velice hezky zpracovaná a oceňuje snahu vytvořit vlastní terénní výzkum, 
se kterým studenti nemají často větší zkušenosti. Myslím, že autor se tohoto svého úkolu 
chopil svědomitě a poctivě. 



Otázka

• Uvádíte několik příkladů, kdy někteří kuchaři v bistrech buď pokrmy lehce mění a jiní ne. 
Jaký trend obecně ve vietnamské gastronomii převládá?

• Stoupl výrazně počet vietnamských restaurací v posledních několika letech? Pokud ano, 
kdo si nejčastěji restaurace otevírá?

Jedná se o velmi zdařilou práci, a proto ji doporučuji k obhajobě.

Navrhuji známku VÝBORNĚ.
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